
Referat af skolebestyrelsesmøde 29. marts i Sindal kl. 19-20.30 - personalerummet 

Mødeleder: Anette Afbud fra:  Øvrige deltagere:  

 Emne  Hvem Hvad skal vi udrette?  

 

Forbere-

delse/ 

proces 

Tid Referat 

1. Generelle 

orienteringer 

Lars   10 Pernille tiltræder i SCH efter påske, da Dorthe fra SCH har fået 
nyt job 
Stort kunstprojekt i Sindal forleden. Der er afsløring af 
kunstværket lørdag d. 17. juni. 
Vores forudsætninger for planlægningen af næste skoleår har 
ændret sig lidt, så vi har heldigvis kunnet skære overtallige 
lærere ned fra 2 til 1. 
 

2. Orientering om 

status på 

strukturanalysen 

v/Anette og Lars 

Anette/

Lars 

Anette og Lars orienterer om 

seneste nyt vedr. strukturanalysen 

på baggrund af møder i BFU-

udvalget og temamøde 

 20 Lars og Anette orienterede om status på processen. 
I morgen kommer der en videohilsen ud i organisationen fra 
BFU formanden Gry Bruun Nielsen. 
 
Anette deltager i næste temamøde d. 17. april, hvor emnet er 
”fysisk struktur”. 
 
Lars gennemgik de data, som BFU-udvalget blev præsenteret 
for i mandags ifht. elevtalsprognoser m.v. 

3. Status på 

planlægningen af 

næste skoleår 

Lars Lars orienterer om status ifht. 

forventede elev- og klassetal og om 

status på planlægningen af næste 

skoleår 

 15 Lars orienterede om de forventede elev- og klasseantal til 

kommende skoleår. Der er på nuværende tidspunkt fortsat 

noget usikkerhed forbundet med det.  

4. Håndtering af 

princip vedr. 

lejrskoler 

Lars Information fra Lars om, hvordan vi 

udmønter princippet vedr. lejrskoler 

 15 Fase 3:   

8. årgang tager til Læsø fra 15. – 17. maj. De tager på introtur 

i 7. klasse. Det er lærernes vurdering, at placering af lejrtur i 8. 

klasse vil være bedre; også fremadrettet.  



Lars foreslår, at formuleringen i princippet ændres, så der står 

7./8. årgang.  

4. årgang: 

Bindslev: 

Tur med overnatning på Mosbjerg Landbrugsmuseum i 4. 

klasse. 

Lendum:  Tur til Skagen – historisk udvikling og 

skagensmalerne som temaer. Skagen Kultur- og fritidscenter. 

Samarbejder med forældrerådet. Lærerne er med i 

dagtimerne, og forældrene tager over efter aftensmaden og 

overnatter sammen med børnene.  

I Lendum har vi gennem de senere år haft tradition for at tage 

til Skagen – både i relation til den historiske udvikling samt 

Skagensmalerne.  

Sindal: 

4. årgang tager på lejrtur med en overnatning i starten af 

skoleåret. Her deltager kontaktlærerne, det er fint i forhold til 

at lære hinanden at kende (ofte nye undervisere på 4. 

årgang). Det er med overnatning tæt på skolen således, at 

eleverne selv kan cykle til overnatningsstedet. 

Bestyrelsen tog udmøntningen af princippet til efterretning og 

godkender, at det justeres, således, at lejrskolen i fase 3 er på 

enten 7. eller 8. årgang. 

Endvidere opdateres princippet med ny dato. 

Godkendes næste gang. 



 

5. Mødekadence i 

skolebestyrelsen 

i 2023-24 

Lars Der har i år været afsat 9 møder i 

skolebestyrelsen. Lars foreslår, at vi 

afholder 6 fastlagte møder i 

kommende skoleår med mulighed 

for, at der afsættes lidt ekstra tid og 

kan indkaldes virtuelt, hvis der er 

presserende sager, der kræver 

høring/udtalelse. 

 15 Ok fra bestyrelsen – Lars kommer med forslag til næste møde. 

 

6. Evt.    5 Der spørges ind til muligheden for at holde skolefest i Sindal 

Der spørges ind til kostpolitik og hvordan serviceniveauet er i 
ordningen med levering af mad. 

Tema om underretninger efterspørges. 

Bestyrelsen vil gerne have en gennemgang af 
trivselsmålingerne for eleverne. Lars undersøger, om disse er 
klar til næste møde.  

Der er i øjeblikket en undersøgelse i gang fra Danmarks 
Statistik om brugertilfredshed, hvor forældre bliver bedt om 
at svar på en række spørgsmål. Lars undersøger, hvornår vi 
har resultatet af denne, og så kan det fremlægges for 
skolebestyrelsen.  

 


